
 
ZAPISNIK 

 
sjednice ____Stručne komisije_______ (tijelo, komisija) Hrvatskog triatlon 

saveza održane dana __10.02.2017.____________ godine u _SKYPE razgovor_ (mjesto)  
 
 

PRISUTNI ČLANOVI TIJELA/KOMISIJE: Željko Bijuk, Bojan Dujković, Daniel Filić, 

Ivan Ivezić, Agata Begić, Aleksandar Tompa 
 

OSTALI PRISUTNI: Nataša Preis Bedenik 
 

RASPRAVA :  
 
Sastanak je započeo u 21:30h preko aplikacije SKYPE. 
1. Stručna komisija tražila je da se na sastanku Upravnog odbora saveza izbornik                       

reprezentacije razrješi dužnosti. 

Informaciju sa Upravnog odbora prenosi Glavna tajnica saveza Nataša da je izbornik                       

Žic i dalje na svojoj funkciji kao izbornik i član Stručne komisije. Obzirom da je                             

jedan od članova stručne komisije putem drugih izvora doznao za zdravstvene                     

probleme člana obitelji izbornika reprezentacije, predlaže se da netko drugi                   

preuzme Žicovu ulogu. 

Željko Bijuk smatra da bi trebala biti puno bolja komunikacija između sportaša koji                         

se poziva na pripreme i natjecanja i izbornika.  

2. Željko predlaže da za svaki sastanak imamo dnevni red kojim se bavimo, kao i da se                               

ima voditelja sastanka (moderatora) i zapisničara kako bi se znalo što se napravilo,                         

tj. da se prijedlozi prenose na Upravni odbor koji isto odobrava ili ne odobrava.  

Željko Bijuk i Vanja Seršić su koordinatori, Agata Begić zapisničar. Glavni tajnik                       

treba biti prisutan koliko god je to moguće, kako bi informacije prema Upravnom                         

stigle čim prije. 

3. Napravljena je na Google Docs datoteka koju svi članovi komisije mogu uređivati i                         

stavljati u nju različite potrebne dokumente i inforacije koje bi bile cijelo vrijeme                         

dostupne svima. 

4. Blaža Barac kao voditelj/koordinator kadetske kategorije – Nataša prenosi                 

informaciju sa Upravnog odbora. Funkcija koordinatora kadetske kategorije               

problematična je sa dva aspekta. Prvi je taj što je Blaž otac kadeta (sukob                           

interesa), a drugi je što nema Kineziološki fakultet jer prema Zakonu o Sportu je                           

dužan imati.  

5. Ivan Ivezić smatra da je Stručna komisija najviše stručno tijelo saveza. Ne zna                         

informacije o članovima komisije. Tko su, koje su naobrazbe, imaju li sportska                       



postignuća kao treneri/sportaši i sl. Navodi kao primjer Vanju Seršića, pita se tko                         

je ta osoba, od kad je u triatlonu, ima li trenersko iskustvo, formalno obrazovanje                           

itd. Ivezića zanimaju konkretne infomacije kako bi znao s kim se sportaši šalju na                           

natjecanja i kako su se birali članovi za stručnu komisiju, te sa kim će surađivati                             

kao trener u reprezentaciji, tko će voditi koju selekciju, njegovo iskustvo. Treba se                         

znati tko je odgovoran pri svakom radu. Nataša će proslijediti prikupljene                     

informacije o članovima.  

6. Nataša predlaže da za konkretne zadatke zaduži jednog koji će taj zadatak                       

napraviti, drugog za drugi zadatak i sl. Primjer zadatka je bio: Tko je od trenera                             

slobodan za pripreme reprezentacije? Ivan Ivezić na to pita „Tko je u                       

reprezentaciji?“, te smatra da se trebaju napraviti norme, tj. kriteriji ulaska u                       

reprezentaciju. Željko predlaže izradu kostura za reprezentaciju gdje bi se znale                     

informacije o sportašima, tj. koliko brzo pliva npr. na 400m ili trči na 5km i prema                               

tome bi znali koga cca zvati na pripreme, a kasnije i na međunarodne utrke, isto                             

kao i uz to staviti izlučnu utrku kao kriterij. Treba krenuti opet ispočetka, gdje bi                             

se imala i radila sva testiranja (plivanje i trčanje) kako bi se imale sve kontretne                             

informacije o sportašima što predlaže Bojan, time bi se stvorila nova baza                       

informacija koja bi služila za buduće pripreme i utrke. Prema Ivanu treba imati                         

krug od 6-8 reprezentativaca koji će konstantno cirkulirati na pripremama i                     

međunarodnim utrkama. 

7. Ivan je napravio plan kojim se poziva sportaše (kriteriji i sl.) te ga prema dogovoru                             

na ovom sastanku treba dalje proslijediti kako bi svi bili upoznati s time. 

8. Željko je iznio ciljeve saveza. Kratkoročan cilj je uključiti što više sportaša u                         

razvojne programe HOOa kako bi se povećao buđet, raditi Talent Day,uključivati                     

nove sportaše u sport, a dugoročan da svaki klub na utrke DPa dolazi sa punim                             

autobusom jer to je onda pravo natjecanje. 

9. Plan je u ožujku istestirati sportaše, da se ti rezultati sportaša stave u bazu, te na                               

osnovu te baze, nekih drugih rezultata (prošlogodišnjih) pozove sportaše na                   

pripreme koje bi bile u vrijeme uskršnjih školskih praznika. To bi bila stepenica u                           

rada stručne komisije i formiranju nove reprezentacije. Pozvati više sportaša na                     

kraće pripreme i tamo pomalo raditi selekciju, što je Željkova ideja, dok je Ivan                           

sasvim drugačijeg mišljenja. Ivan želi samo određeni broj ljudi pozvati, tj. pozvati                       

odabrane sportaše koji su tu na temelju rezultata itd. Bojan predlaže širinu                       

sportaša kako bi se pomalo sve posložilo i kako bi se napravilo kvalitetnu                         

reprezentaciju.   

10. Talent day napraviti na više lokacija (Split, Zadar, Rijeka, Zagreb). Dogovoriti                     

termin, vrijeme. Istestirati ljude koji su u triatlonu već sad, i još ako se netko                             

dodatno pojavi isto zabilježiti rezultate. Napraviti mjerenje do 15. ožujka. Time                     

pomalo stvarati bazu iz koje će se imati baza od cca 30 – 50 sportaša i koji će se iz                                       



te brojke pozivati na pripreme i kasnije nalaziti u reprezentaciji.  

11. Prema Iveziću kriteriji trebaju biti konkretni, uz test na plivanje i trčanje treba                         

imati i situacijski kriterij, tj. kako se sportaš ponaša u utrci, jer može imati                           

savršeno odrađen test na plivanju i trčanju, a utrku podbacuje jer se ne snalazi u                             

takvoj situaciji. Bitan je test, utrka, rezultat u utrci, ne samo plasman.  

12. Ivanov prijedlog je da se u stručnoj komisiji podjeli na dio koji se bavi                           

reprezentacijom i na dio koji se bavi razvojem sporta (i po regijama) u što ulazi i                               

Talent day i sl.  
13. Ivan je već napravio popis utrka i ljudi koji idu kao treneri/pratnja sa sportašima.                           

Proslijeđuje dalje podatke kako bi svi bili upoznati s time. 

 

 
Redni broj sjednice: 2/2017 
Datum: ____10.02.2017.__________ 
Zapisničar/ka: ___Agata Begić______ 
Voditelj sjednice: _________________ 
Potpis voditelja: __________________ 
 
 
 


